
 

        

Protokół nr VIII/V/19 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 30 maja 2019 r.  

 

Część I. 

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 17:40.      

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Bednarek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju Romana 

Kaczmarczyka, Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Zbigniewa Łopusiewicza, Panią 

Wiceburmistrz Alicję Piwowar, Skarbnika Gminy Wiolettę Drangowską, Radcę Prawnego 

Panią Irenę Brzozowską, Pana Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Lądku-Zdroju Pana 

Grzegorza Webera oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych, nieobecni: brak. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła propozycję zmian w porządku obrad. Ze względu na 

nieobecność Nadleśniczego Nadleśnictwa Lądek-Zdrój Pana Jana Chilarskiego, którego 

wystąpienie było uwzględnione w porządku obrad zaproponowano, aby w części II usunąć 

pkt. 1. W sprawie zmian w porządku obrad głos zabrał również Przewodniczący Komisji 

Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła, który zaproponował przeniesienie głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy     

Lądek-Zdrój na lata 2018 – 2020, z perspektywą na lata 2021 – 2024” na sesję czerwcową z 

powodu obszerności w/w programu (usunięcie podpunktu „f” z bloku uchwał).     

Głos zabrała również Radna Dorota Łakucewicz, wyrażając opinię, że punkty porządku obrad                                                                                                         

związane z przedstawianiem informacji przez zaproszonych gości, powinny być w przyszłości 

zaplanowane przed blokiem uchwał.                                                                                                   

Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad Sesji Rady Miejskiej. Radni przyjęli nowy 

porządek obrad jednogłośnie 15 głosów „za”. 

 

Przegłosowano następujący porządek obrad (część II):  

 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

                     a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2019 rok;                                                                                                                         

                     b) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy  

                          Lądek- Zdrój na lata 2019-2030; 

                     c) w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez Żłobek Gminny                                               

                         w Lądku-Zdroju; 



 

 

 

                   d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie              

                     odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za  

                     pojemnik; 

                   e) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

3. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2018. 

4. Informacja z działalności Gminnych Lasów Uzdrowiskowych za 2018 r. 

5. Informacja z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organiza-

cjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2018. 

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Następnie poddano pod głosowanie protokół nr VII/IV/2019 z sesji Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju z dnia 25 kwietnia 2019 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie  - 15 głosów „za”. 

 

Część II. 

1. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami. Poinformował o ukończeniu 

Raportu o stanie Gminy. Pan Burmistrz przedstawił wstępne wyniki badań wody termalnej z 

odwiertu. Wyjaśnił, że są to badania wstępne, jeszcze niekompletne, ale bardzo obiecujące. 

Burmistrz poinformował, że Gmina Lądek-Zdrój otrzymała wyróżnienie od Związku 

Powiatów Polskich za VIII miejsce w Plebiscycie Ogólnopolski Ranking Gmin i Powiatów za 

rok 2018 w kategorii Gminy miejskie i miejsko-wiejskie. Burmistrz Lądka-Zdroju podkreślił, 

że Lądek-Zdrój jako jedyna polska miejscowość znajduje się w wykazie uzdrowisk 

należących do elitarnej organizacji EHTTA. Wymienił  3 imprezy odbywające się w Lądku, 

które na stałe weszły do kalendarza najważniejszych europejskich imprez kulturalnych. W 

dalszej części sprawozdania Pan Burmistrz omówił pozostałe wydarzenia z życia Gminy: 

wycieczkę na Borówkową, otwarcie pętli „Zdrój” w ramach tras Single Track, obchody Dnia 

Strażaka. Po krótce zreferował przebieg następujących spotkań, w których brał udział w 

miesiącu maju: spotkanie na temat odnawialnych źródeł energii podczas Targów Poznańskich, 

spotkanie w Międzylesiu z przedstawicielami Wód Polskich, spotkanie w Polanicy z 

przedstawicielami PKP, spotkanie w Klubie Literatury we Wrocławiu, spotkanie komitetu 

sterującego Sudety 2030 w Lubawce w sprawie przygotowań do wyjazdu do Brukseli.  

 

Szczegóły sprawozdania znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną 

część protokołu.  

 

   Pytanie do sprawozdania zadał Radny Sławomir Walentynowicz. Zapytał o brakujące 

wyniki badań wody z odwiertu. Pan Burmistrz odpowiedział, że przedstawił wyniki analiz, 

którymi dysponuje na tą chwilę. Komplet dokumentów ma wpłynąć do UMiG do końca 

miesiąca czerwca. 

 

 

 

 



 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2019 rok  

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk. Zgłosił dwie autopoprawki do 

projektu uchwały. Pierwsza autopoprawka dotyczyła wniosku o rezygnację z zadania „Zakup 

samochodu służbowego” i  przeznaczenia środków z tego zadania na remonty mieszkań i czę-

ściową spłatę kredytu. Druga autopoprawka dotyczyła zwiększenia wydatków na remont 

muszli koncertowej. Pan Burmistrz omówił również zadania przewidziane w budżecie, które 

dotyczą Szkoły Podstawowej nr 1 – remont sanitariatów, adaptacja pomieszczeń na świetlicę 

szkolną. Poprosił o zabranie głosu w tej sprawie Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Ląd-

ku-Zdroju Pana Grzegorza Webera. Pan Dyrektor przedstawił prezentację, w której omówił 

fatalny stan szkolnych łazienek i uzasadnił konieczność przeprowadzenia remontu sanitaria-

tów i świetlicy szkolnej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. 

Gospodarczych. Pan Leszek Pazdyk poinformował, że na posiedzeniu Komisji nie zaopinio-

wano projektu w/w uchwały z powodu przegłosowania wniosku formalnego o rezygnację z 

zadania „ Zakup samochodu służbowego”. 

Zgłoszono uwagi do planowanych zmian w budżecie. Radna Agata Opiła zgłosiła wniosek, 

aby część kwoty uzyskanej ze sprzedaży działki w Konradowie przeznaczyć na doposażenie 

placu zabaw w Konradowie. Wywiązała się dyskusja, w której głos zabrali również: Radny 

Łukasz Mróz, Radny Tomasz Stuła, Radny Artur Dobrzyński, Radna Dorota Łakucewicz.  

Burmistrz zgłosił kolejną autopoprawkę do projektu uchwały wprowadzając nowe zadanie 

polegające na doposażeniu placu zabaw w Konradowie.   

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą z autopoprawkami, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 14 głosów „za”,  1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VIII/55/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

    b) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Lądek- Zdrój na 

lata 2019-2030 

 

Komisja ds. Gospodarczych nie zaopiniowała również tego projektu uchwały. Głos zabrała 

Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie zmian w WPF jest 

konsekwencją zmian w budżecie. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VIII/56/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

   c) w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez Żłobek Gminny                                               

                         w Lądku-Zdroju;  

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 



 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VIII/57/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

   d) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunal-

nymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik;   

 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Swoje uwagi do projektu uchwały zgłosiła Radna Dorota Łakucewicz. Zapytała o ulgi dla 

rodzin wielodzietnych i dla tych, którzy posiadają kompostowniki. Wywiązała się dyskusja, w 

której głos zabrali m. in.: Radny Artur Dobrzyński, Radny Tomasz Stuła, Radna Dorota 

Urbańczyk. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk przypomniał, że na 

posiedzeniu Komisji projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie i złożył wniosek 

formalny o zakończenie dyskusji i przystąpienie do głosowania nad projektem uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym, w głosowaniu wzięło udział 15 

radnych; 10 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

5 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju odrzuciła projekt uchwały.  

 

e) w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych poinformowała, że na posiedzeniu Komisji ds. 

Społecznych nie zaopiniowano projektu uchwały. Pani Radna Dorota Łakucewicz zgłosiła 

poprawki do projektu uchwały, polegające na dodaniu ustępu drugiego w paragrafie 

dziewiątym oraz ustępu trzeciego w paragrafie jedenastym.  

Przystąpiono do głosowania nad poprawkami zgłoszonymi do projektu uchwały, w 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr VIII/58/2019, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2018.  

 

Radni po zapoznaniu się z „Informacją z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 

2018” nie mieli uwag. 

 

 

 



 

 

4. Informacja z działalności Gminnych Lasów Uzdrowiskowych za 2018 r. 

 

Radni po zapoznaniu się z „Informacją z działalności Gminnych Lasów Uzdrowiskowych za 

2018 r.” nie mieli uwag. 

 

5. Informacja z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy Lądek-Zdrój z orga-

nizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o dzia-

łalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2018.  

 

Radni po zapoznaniu się z „Informacją z realizacji Rocznego programu współpracy Gminy 

Lądek-Zdrój z organizacjami poza-rządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2018” nie mieli uwag. 

 

6. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju przedstawiła krótkie sprawozdanie z dzia-

łalności Rady między sesjami.  

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Pan Roman Kaczmarczyk wystąpił z prośbą do Przewodniczą-

cego Komisji ds. Gospodarczych Pana Leszka Pazdyka o zwołanie w trybie pilnym posiedze-

nia Komisji, ze względu na sytuację nadzwyczajną po odrzuceniu projektu uchwały w spra-

wie stawek za wywóz odpadów komunalnych.   

 

Radny Tomasz Stuła zawnioskował aby informacje o terminach posiedzeń komisji były za-

mieszczane również na stronie BIP.  

 

Radny Artur Dobrzyński zadał pytanie o sposób procedowania zmian w budżecie. Po raz 

kolejny potwierdzono, że prace nad zmianami w budżecie mają miejsce podczas posiedzeń 

Komisji ds. Gospodarczych.  

Głos w tej sprawie zabrał również Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Łukasz Mróz 

przypominając że stanowisko Komisji ds. Gospodarczych nie jest wiążące dla wszystkich 

członków Rady.   

Radny Powiatowy Borysław Zatoka zabrał głos poruszając problemy związane z inwestycją 

Powiatu, polegającą na wyremontowaniu odcinka ulicy Kłodzkiej. 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu. 

7. Zamknięcie obrad.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Małgorzata Bednarek 

zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju.  

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

          (-) 

  



 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 30-05-2019 r. 

 3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

   30 maja 2019 r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Lista imienna głosowań podczas Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w 
dniu 30 maja 2019 r. 

 

Głosowanie - w sprawie ustalenia porządku obrad wraz z poprawkami 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Głosowanie - w sprawie przyjęcia protokołu z Sesji Rady Miejskiej w dn. 25.04.2019 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Głosowanie - uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na  

2019 rok 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Wstrzymujący się 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie - uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Lądek- Zdrój na lata 2019-2030 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Wstrzymujący się 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Głosowanie - uchwała w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez Żłobek 
Gminny w Lądku-Zdroju 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie - w sprawie przyjęcia formalnego wniosku Radnego Leszka Pazdyka   

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Przeciw 

5. Mariola Kozińska Przeciw 

6. Dorota Łakucewicz Przeciw 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Wstrzymujący się 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Wstrzymujący się 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

10 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Głosowanie - uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie              

                     odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za  

                     pojemnik 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Przeciw 

4. Edyta Kolendo Przeciw 

5. Mariola Kozińska Przeciw 

6. Dorota Łakucewicz Przeciw 

7. Klaudia Mika Wstrzymujący się 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Wstrzymujący się 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Przeciw 

12. Ewelina Rycaj  Przeciw 

13. Tomasz Stuła  Wstrzymujący się 

14. Dorota Urbańczyk  Wstrzymujący się 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

5 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Głosowanie – nad przyjęciem poprawki do projektu uchwały w sprawie obywatelskiej 
inicjatywy uchwałodawczej 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Za 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

15 głosów „za”- jednogłośnie. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Głosowanie - uchwała w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej 

 

L.p. Imię i nazwisko radnego Sposób głosowania 

1. Małgorzata Bednarek  Za 

2. Beata Dańkowska-Szczygieł Za 

3. Artur Dobrzyński  Za 

4. Edyta Kolendo Za 

5. Mariola Kozińska Za 

6. Dorota Łakucewicz Za 

7. Klaudia Mika Za 

8. Łukasz Mróz  Za 

9. Agata Opiła Za 

10. Leszek  Pazdyk  Za 

11. Magdalena Podyma  Za 

12. Ewelina Rycaj  Za 

13. Tomasz Stuła  Za 

14. Dorota Urbańczyk  Wstrzymujący się 

15. Sławomir Walentynowicz Za 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 

14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


